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Incheiat astazi  
30.07.2024 

     La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta ordinara  a Consiliului 
Local din luna  iulie 2024, sedinta convocata de Primarul comunei Puchenii Mari prin 
Dispozitia nr.279/23.07.2024. 
     Dna  Ceocea Mariana, Secretar general al comunei Puchenii Mari, judeţul 
Prahova, face apelul nominal al consilierilor locali şi constată că sunt prezenți 12 
consilieri din 15, absenți sunt: Ivan Adrian Stelian, Raduta Alin  si Sandu Catalin  
ședința  având cvorumul necesar.  
    Secretarul general al comunei Puchenii Mari, aduce la cunostinta presedintelui 
de sedinta  ca au mai intervenit  2 proiecte de hotarare suplimentare.         
    Presedintele de sedinta  prezinta ordinea de zi  si cele 2 proiecte suplimentare 
supunandu-le la vot. 
    In urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi privind aprobarea procesului 
verbal din 11.07.2024.   
    In urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi privind aprobarea proiectul 
de hotarare nr.54 din 16.07.2024 privind delegarea gestiunii  directe a serviciului de 
alimentare cu apa si canal din comuna Puchenii Mari. 
    Prezinta dl. Primar Negoi Constantin proiectul de hotarare, sus mentionat si 
aduce la cunostinta tuturor ca in urma infiintarii Societatii Apa Canal Puchenii Mari SRL, 
primaria are obligatia sa delege gestiunea directa catre acest operator. 
   Societatea Apa Canal Puchenii Mari SRL se va ocupa de contracte 
bransamente, intretinere, citire contoare,incasare facturi si alte activitati ce tin de apa si 
canal pe raza comunei Puchenii Mari. 
   Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi proiectul de hotarare nr. 
55 din 16.07.2024 privind  aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli ale Societatii Apa 
Canal Puchenii Mari SRL, pentru anul 2024. 
    Dl. Primar ia cuvantul si explica ca Societatea Apa Canal Puchenii Mari SRL, 
fiind nou infiintata are nevoie de un buget de sustinere pana la sfarsitul  anului 2024, iar 
dupa aceea se autofinanteaza. 
    Dl consilier Voicu Laurentiu spune ca  aceasta Societate ar trebui sa mearga pe 
profit ca sa functioneze, iar dl. Primar Negoi Constantin spune ca da, dar fiind la inceput 
de activitate e normal sa fie pe zero, iar acum trebuie aprobat acest buget stipulat in 
proiectul de hotarare, pentru ca Societatea sa poata sa isi inceapa activitatea. 
    Dl. Consilier Chirca Petre, intreaba daca cheltuielile de investitii sunt prevazute 
in buget iar  dl. Primar Negoi Constantin, raspunde afirmativ. 
    Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare 
nr.56/18.07.2024 privind aprobarea documentația tehnico economica - Studiului de 
Oportunitate Actualizat, a indicatorilor tehnico-economici si a Devizului General- 



Actualizat pentru investiția „Dezvoltare infrastructura TIC (sisteme inteligente de 
management)  în Comuna  PUCHENII MARI , Județul PRAHOVA” 
      Dl. Primar spune ca la acest proiect pe fonduri europene care este format din 
mai multe componente si anume: 65 camere supraveghere, 1 drona si 2 statii incarcare 
masini electrice, 3 sirene de alarmare pentru situatii dezastre si trebuiesc actualizati 
indicatorii tehnico economici si Devizul General. 
      Dl. Consilier Chirca Petre intreaba daca cele 8 module se fac esalonat, iar dl. 
Primar raspunde ca se fac in functie de cum au fost aduse. 
      Dl. Consilier Voicu Laurentiu intreaba daca exista cineva care sa supravegheze 
aceste camere iar dl. Primar Negoi Constantin raspunde ca vom angaja o persoana  in 
vederea  supravegherii sistemului. 

Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
      In continuare se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi proiect de hotarare 
nr.58/22.07.2024 privind stabilirea domeniilor serviciilor publice şi a locurilor  
în care contravenienţii, persoane fizice, vor presta activităţi în folosul comunităţii iar dl. 
Primar Negoi Constantin spune cine se incadreaza in aceste categorii si mentioneaza 
faptul ca nu se pot stabili aceste domenii decat prin instanta judecatoreasca. 
    Dl. Primar Negoi Constantin spune ca in urma obtinerii sentintei judecatoresti toti 
cei care va trebui sa  presteze munca in folosul comunitatii, vor fi anuntati si programati 
sa presteze anumite activitati in comuna. 

Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
   In continuare se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi proiect de hotarare 
Nr.59/23.07.2024 privind  aprobarea  indicatorilor tehnico-economici si Devizul general 
pentru obiectivul “Modernizare Drumuri Comunale, DE 557, DE 578,DE 581/1, DS 
437/1(str.Popilor), sat. Puchenii Mosneni, comuna Puchenii Mari, judetul Prahova”. 
   Dl. Primar Negoi Constantin spune ca aici este vorba de aprobarea indicatorilor 
tehnico economici si devizului general pentru drumul de legatura Pietrosani – Puchenii 
Mosneni. 
    Totodata dl.Primar mentioneaza ca  acest drum a fost latit de la 4 m la 5 m iar 
iluminatul pe acest drum va fi asigurat prin panouri fotovoltaice. 
    Dl.Consilier Stefan Adrian ia cuvantul si spune ca ar fi bine daca drumul se 
lateste sa se faca piste de biciclete iar dl. Primar Negoi Constantin ii raspunde ca nu se 
poate din punct de vedere tehnic al sigurantei circulatiei.  
 In continuare  fiind scos la licitatie unde avem retea de apa si canal, pe DN1, pe 
ambele parti, aici se va avea in vedere  amenajarea pistelor de biciclete,  dupa ce se va 
implementa “Anghel Saligny”. 
    Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi proiect de hotarare 
nr.60/23.07.2024 privind rectificarea bugetului local al comunei Puchenii Mari pe anul 
2024. 
     Prezinta dna Alecu Iuliana referent contabil din cadrul Compartimentului 
Financiar Contabil , care spune cum au fost repartizati banii. 
     Aduce la cunostinta tuturor ca au fost mariri de salarii inclusiv la asistentii 
personali care sunt in numar destul de mare fata de anii precedenti, s-au marit 
indemnizatiile de handicap, stimulentele de nasteri si de casatorii, s-au majorat listele 



de investitii, au fost prinsi bani pentru achizitionarea terenurilor in vederea amenajarii 
locurilor de joaca pentru copiii din satul Odaile si satul Miroslavesti. 
       Intervine cu o intrebare dl. Cozar  Octavian – participant la sedinta ordinara din 
30.07.2024, adresata domnului primar, referitoare la sala de sport,  unde va fi construita 
aceasta sala deoarece a vazut in anexa proiectului de hotarare ca sunt repartizati bani 
pentru aceasta . 
   Dl. Primar spune ca aceasta sala de sport se va face in curtea Scolii 
Miroslavesti.  
   Intervine cu o intrebare care nu tine de rectificarea bugetara, dl. Consilier Voicu 
Laurentiu cu privire la debitul apei. 
   Dl. Primar spune ca a vorbit cu firma care s-a ocupat cu lucrariile si o sa faca 
denisiparea si montarea pompei de alimentare   in putul de 12 m adancime . 

Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi proiect de hotarare nr. 
61/3.07.2024 privind modificarea  HCL nr. 8 /09.02.2024  stabilirea destinatiei 
excedentului bugetului local al comunei Puchenii Mari  la 31.12.2023 si ia cuvantul dna 
Alecu Iuliana, referent in cadrul Compartimentului financiar contabil si prezinta anexa 
proiectului. 
    Dupa ce prezinta dna Alecu Iuliana,dl. Primar Negoi Constantin  spune ca acest 
excedent , adica banii cuprinsi in anexa proiectului de hotarare  sunt repartizati catre 
toate proiectele pe care le avem in derulare. 

Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare se trece la  proiectul de hotarare suplimentar nr.62/25.07.2024 
privind  aprobarea  actualizarii indicatorilor tehnico-economici si a devizului general,  
pentru obiectivul “RETEA ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE MENAJERA LOTURI 
LOCUINTE PENTRU TINERI” din comuna Puchenii Mari, judetul Prahova. 
     Dl. Primar Negoi Constantin spune ca aici este vorba de aprobarea indicatorilor 
tehnico economici si devizului general la reteaua de apa si canalizare la loturile locuinte 
pentru tineri. 
    Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
   In continuare se trece la  proiectul de hotarare suplimentar nr.63/29.07.2024 
privind aprobarea revocarii HCL nr 53/11.07.2024  privind achiziționarea de către 
Primăria comunei Puchenii Mari a serviciilor de consultanță juridică pentru contractarea 
unui credit în limita gradului de îndatorare. 
    Dna Ceocea Mariana, secretar general spune ca in urma unei discutii cu 
Prefectura Prahova, a fost nevoie sa revocam aceasta hotarare de Consiliu Local. 
    Dl. Primar Negoi Constantin aduce la cunostinta ca s–a facut  o contestatie cu 
privire la desfasurarea sedintei de Consiliu Local din 11.07.2024 unde s-a aprobat acest 
proiect de hotarare.  
    Se supune la vot iar  in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 

In continuare se trece la  ultimul punct de pe ordinea de zi “Diverse” si ia cuvantul 
dl. Consilier Stefan Adrian care spune ca are o rugaminte ca sedintele de Consiliu Local 
sa se stabileasca la 15,30 – 16,00, deoarece nu toata lumea poate ajunge la aceste 
sedinte si doreste ca acest aspect sa fie luat in calcul. 



   Dna Pandelache Monica – participant la sedinta de Consiliu intreaba pe dl. Primar 
cum vor fi copii repartizati la inceperea anului scolar, daca se vor incepe lucrarile de 
reparatii la Scoala Puchenii Mosneni. 
   Dl. Primar Negoi Constantin spune ca se va stabili impreuna cu parintii si profesorii 
acest aspect si totodata exista cele 2 module - containere unde s-au desfasurat cursurile 
cu copii de la Scoala Pietrosani pe perioada constructiei scolii, unde pot functiona 
cursurile cu copii de la Scoala Puchenii Mosneni. 

Scoala Puchenii Mari este deja data in folosinta iar la Scoala Miroslavesti sunt 2 
sali de clasa libere si exista si masina pentru transport copii. 
   Nemaifiind nici o discutie si constatand ca ordinea de zi a fost epuizata dl.presedinte 
de sedinta, declara sedinta inchisa. 
 
 
Presedinte de sedinta,                                                                Secretar general, 
Cons.Ghita Florea                                                                      Mariana Ceocea  
 


